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Referat: 

 

1. Ekstraordinær generalforsamling åbnes  

Formand Kim byder de 8 fremmødte husstande velkommen.  

De fremmødte husstande: nr. 33, 36, 42, 46, 49, 58, 66 og 68. 

 

2. Godkendelse af forretningsorden 

Godkendt 

 

3. Valg af stemmeudvalg eller vedtagelse af at formanden foretager en simpel optælling 

Formand fortager selv optælling ved afstemning 

 

4. Afstemning om vedtægtsændringer 

a. Forslag til ændring af ordlyden af pkt. 5.2: 

”……Indkaldelse til ejerlaugets generalforsamlinger skal finde sted med 4 ugers varsel 

ved almindeligt brev til hvert medlem…” ændres til:  

”……Indkaldelse til ejerlaugets generalforsamlinger skal finde sted med 4 ugers varsel 

ved udskrevet indkaldelse leveret på adressen til hvert medlem…” 

 

Alle stemmer for forsaget, ingen stemmer imod. Forslaget vedtages.  

 

b. Forslag – tilføjelse af pkt. 8.6 i vedtægterne: 

”Bestyrelsen skal bestræbe sig på, at der skal være kr. 80.000,- i kassebeholdningen til 

uforudsete udgifter. Kassebeholdningen skal kunne genoprettes i løbet af de 

efterfølgende 3 år.” 

 

Alle stemmer for forsaget, ingen stemmer imod. Forslaget vedtages.  

 

c. Forslag – tilføjelse af pkt. 8.7 i vedtægterne: 

”Bestyrelsen råder over kr. 15.000,- til gavn for ejerforeningen, der kan benyttes uden 

forudgående godkendelse af Generalforsamlingen.”  

 

Alle stemmer for forsaget, ingen stemmer imod. Forslaget vedtages.  

 

5. Eventuelt 

Opdatering fra Steen nr. 46, jf. punkt 10.b i referatet fra Ordinære Generalforsamling d. 29.03.2022 – 

’Omlæg noget af fællesarealets græsplæne til blomstring’. 
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Steen har snakket med gartner. Såfremt der skal anlægges blomster frem for græs, vil alt græsset 

skulle fjernes, og der ville skulle blandes sand i. Det vil skule være en gartner der skulle gøre det, vi 

kan ikke gøre det selv, og vores nuværende gartner kan ikke gøre det. 

Drøftelse omkring placering af blomster. Det vil muligvis være bedre at flytte blomsterne over til den 

modsatte side af stien. Placering vil der blive taget endelig stilling til, såfremt det bliver aktuelt. Steen 

vil indhente tilbud fra Gug Planteskole og muligvis en anden gartner.  

 

 

 

 

 

Referent Gunilla Kjær Staal Petersen nr. 33  Dato: 

    Underskrift: ______________________________ 
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